
Årsstämmoprotokoll
Protokoll ftirt vid årsstämma ltir Blendafiber Ekonomisk förening 769620-8789, i
Vrankunge 2019-05-13.

Närvarande:
Christer Mårdh
Petter Hammarbäck
Magnus Karlsson
Gösta Hylt6n Cavallius
Sven Åkesson
Karina Åkesson
Arne Åkesson
Conny Mårdh
Mårten Karlsson
Johan Sjöshult
Eric Christensen
Birger Eriksson
KjellJohansson
Annelie Johansson
Ann-Stina Karlsson

CIaes Nilsson

Dagordning

Årsstämman öppnas

§1Val av ordförande. Till ordförande för stämman valdes Christer Mårdh.

§2 Val av protokollförare. Till att föra protokoll för stämman valdes
Petter Hammarbäck.

§3 Stämman beslöt att dagens protokoll skulle justeras av Sven Åkesson och Annelie
Johansson jämte ordföranden.

§4 Nä rvaroförteckni ngen god kä ndes som röstlä ngd.

§5 Stämman förklarades i behörig ordning sanrmankallad och dagordningen godkändes.

§6 Föredragning om etapp 3 och de nya medlemmarna i föreningen. Ordföranden berättade
orn etapp 3:s genomförande och vilka nya fastigheter som anslutits till Blendafibers byanät.
Totalt sju nya fastigheter hälsades välkomna till föreningen. Den preliminära kostnaden
redovisades, men Lantmäteriets inmätningskostnad återstår ännu. Alla nytillkomna har
kommit igång och det verkar fungera bra.

§7 Föredragning av årsredovisningen med resultaträkning och revisionsberättelsen för



räkenskapsåret. Magnus Karlsson redovisade räkenskapsåret och gick igenom
å rsredovisn ingen fö r rä ke nska pså ret 2018-01-01 - 2018-12-3 1.

Conny Mårdh läste upp revisionsberättelsen då revisorerna Filip Carlsson och Yvonne Mårdh
inte var på plats på mötet.

§8 Stämman beslöt att fastställa den i årsredovisningen intagna resultaträkningen och
ba lansräkningen för räkenskapsåret.

§9 Stämman beslöt i enlighet med styrelsens förslag att föra vinsten på 69 kronor vidare till
nästa års balansräkning.

§10 Styrelsens ledamöter beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2018.

§11 Stämman beslutade att styrelsen också fortsatt ska uppgå till fem ledamöter. Arvode till
styrelsen skulle utgå enligt följande modell:

Ordförande: 1-112 Prisbasbelopp (PBB) / år
Ledamot, protokollfört möte: 1,/70 PBB per möte
Sekreterare, protokollfört möte: Ll1,4O PBB per möte
Valberedningsmedlem: L|TO PBB per möte
Revisor: 1/70 PBB per möte

Prisbasbeloppet för är 2019 är 46 500 kr. Arbete med årsredovisning, löpande
redovisning, hemsida, support och administration - löpande fakturering.

§12 För att säkerställa erfarenhetsöverföring vid eventuell massavgång väljs ledamöter till
styrelsen i varannat-år-etapper där halva styrelsen väljs om vartannat år i tvåårs
mandatperioder. Stämman beslutade att välja Petter Hammarbäck, Gösta Hyltdn Cavallius
och Magnus Karlsson för yfterligare två år. Christer Mårdh och Björn Lundsten valdes 2018
på två år.

§13 Till ordinarie revisor för kommande år omvaldes Filip Carlsson och Yvonne Mårdh.

§14 Till valberedning för kommande år valdes Anna-Stina Karlsson och Jonas Sjöshult.

§15 Beslut om årlig serviceavgift. Den årliga serviceavgiften för 2019 beslutades till 2 000 kr
plus moms (500 kr). Serviceavgiften är den avgift som medlemmarna betalar för att
föreningen ska ha en bevakning på och ta hand om eventuella problem som kan inträffa med
byanätet, utföra ledningsvisning vid grävningar inom området och liknande saker.

§16 Serviceavtal. Blendafiber har ett avtal med företaget JTD - iims Tele & Data. Avtalet
innebär att JTD hjälper oss åtgärda de fel och problem som kan inträffa i byanätet eller i

medlemmarnas utrustning mot timdebitering. När ett fel uppstår ska det anmälas till
Blendafibers serviceansvarige (Björn Lundsten) som avgör om vi behöver anlita JTD eller ej.
Fel som orsakats av den enskilde medlemmen eller beror på åsknedslag och liknande
bekostas av medlemmen själv.



§17 Övriga frågor.
L. Överlåtelse av fastighet

Ordförande förklarade att det är viktigt att säljarna informerar både mäklare och
köpare att anslutningen tillhör fastigheten och att eventuella ekonomiska
förehavanden görs upp av köpare och säljare direkt.

2. Ledningsvisning ledningskollen
Christer förklarade att han hanterar föreningens ledningsvisning och att det är en hel
del förfrågningar.

3. Blendafiber är nu medlem i Bredbandsforum - en intresseorganisation för bredband.
M edlemska pet ä r kostnadsfritt.

4. Ordföranden påpekade vikten av att låta sökbandets tråd, den gröna, vara kvar vid
ingången till husen så att det går att göra ledningssökning.

5. Frågan väcktes om hur dödsbos anslutningar hanteras. Anslutningarna finns kvar och
fungerar, men är vilande tills de aktiveras. När fastigheten säljs tas medlemskapet
över av köparen.

6. Dags att sälja eller överlåta Blendafiber. Blendafiber har nu snart skrivit av
anläggningen och det finns nu inga hinder kvar för att överlåta eller sälja byanätet till
en annan aktör som till exempel Wexnet. Enligt Birger Eriksson har Wexnet betalat
upp till 2 000 kr per hushåll utan att höja avgifterna och i Diö sålde man tillÄlmhults
Elmnet och det var bekymmersfritt.

7. Styrelsen fick i uppdrag att sondera marknaden och titta på möjligheten att sälja

byanätet vidare. För att sälja krävs en extra stämma med majoritetsbeslut där
kallelse går ut med info om försäljningen. Efter en försäljning kan föreningen
likvideras och tillgångarna delas upp mellan medlemmarna.

§18 Ordföranden förklarade stämman avslutad
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Justeras

Annelie Johansson


